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Til: folketinget@folketinget.dk 

Emne: Nytårsaften i fem uger? 

 

 

Jeg vil gerne bede Folketinget om at overveje, om det kan være rigtigt, at vi skal 

fejre Nytårsaften i hele 5 uger (mindst!) i Danmark?  

 

Kan det være rigtigt, at vi skal bruge vores skatterkroner på, at reparere folk som 

sprænger sig selv – og til tider også andre – i stykker med ”fyrværkeri” – lovlig 

som ulovligt? 

 

Skal dyr og små børn lide og være ængstelige og utrøstelige i 5 uger (+ det løse) 

hvert år til ”glæde” for ældre børn (hvis forældre antageligt ikke ved hvor de er!) 

som løber rundt på gader og veje med deres ofte ulovlige knaldfyrværkeri og laver 

ravage. 

 

Jeg har hørt, at de i Norge overvejer helt at overlade fyrværkeri til 

professionelle!  

 

Tænk hvis der kun var pæne farver på himlen, i et par timer omkring Nytår medens 

Rådhusklokkerne slog! 

 

Tænk hvor mange: 

 

·         Penge 

·         hospitalspersonaletimer 

·         lemmer 

·         øjne 

·         brande 

·         brandudrykninger 

·         nervøse søvnløse babyer og dyr 

·         + mange andre ting jeg sikkert har overset, vi kunne spare!  

 

 

Lav en liste med det gode ved at tillade fyrværkeri og kanonslag  

 

Lav en liste med ulemper ved at tillade fyrværkeri og kanonslag 

 

Hvilken en bliver længst? 

 

 

 

Venlig hilsen 

 

  

 

Lise Mitchell 
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